

## ERNEST BOREL



### 155th Anniversary Collection GS6155-2590

Established in 1856, Ernest Borel this year celebrates its 155th anniversary with an eponymous collection that exalts a past that is rich in tradition. In its constant desire to be a part of life's most romantic moments, Ernest Borel presents a new interpretation of its expertise, for her and for him. This delicately decorated timepiece reveals the virtuoso skill of the company's watchmakers through its transparent case back. Ten diamond hourmarkers lend brilliance to the eminently sober and delicate dial with its guilloché centre. Elegance and classicism come together for infinite moments of magic and love.

Movement	Automatic, ETA 2892 calibre, 21 jewels, rhodium-plated movement, blued screws. Women's version: ETA 2671 calibre, 25 jewels
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	Stainless steel, 40.5 mm, Women's version: 29.5 mm Anti-reflective sapphire crystal and transparent caseback Water-resistant to 30 m (3 ATM)
Dial	Silvered, guilloché 10 diamond hourmarkers and 2 Roman numerals Luminescent blued hands Date window at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Stainless steel with safety clasp
Other versions	Two-tone with black or silvered dial

## ERNEST BOREL



### 155th Anniversary Collection GS6155-2590

Fondée en 1856, la Maison Ernest Borel célèbre cette année son 155ème anniversaire au travers d'une collection éponyme et exalte ainsi une histoire riche en tradition. Cherchant constamment à se faire témoin des moments romantiques qu'offre la vie, la marque présente aujourd'hui une nouvelle interprétation de son savoir-faire, pour elle et pour lui. Cette montre, délicatement décorée, expose grâce à son fond transparent toute la virtuosité des horlogers Ernest Borel. Dix index diamants parent d'éclat le cadran guilloché en son centre, en tout point sobre et délicat. Élégance et classicisme se conjuguent à l'infini pour autant d'instant magiques qu'amoureux.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre ETA 2892, 21 rubis, mouvement rhodié et vis bleuies. Version Dame : calibre ETA 2671, 25 rubis
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier inoxydable, 40.5 mm, version Dame : 29.5 mm Glacé saphir traitée antireflet et fond transparent Étanche à 30 m (3 ATM)
Cadran	Argenté, guilloché 10 index diamants et 2 chiffres romains Aiguilles bleuies luminescentes Guichet date à 3h
Bracelet	Acier inoxydable avec boucle de sécurité
Autres versions	Disponible en version bicolore avec cadran noir ou argenté